

СЪДЪРЖАНИЕ

Йонкова, К. Философия на доброволчеството.....	9
Тасевска, Д. Методологически алгоритъм за формиране на капацитет за упражняване на доброволчески труд от студенти.....	17
Бораджиева, Е. Анкетно проучване за нагласите на студенти от специалност „Психология“ за упражняване на доброволчески труд.....	23
Suslova, V. Socio-psychological factors regulating the learning motivation in foreign students	33
Voznyuk, A., M. Manolov. On the problem of human consciousness: from facts to theoretical speculations	48
Журавлева, Е., Ю. Гудименко. Критерии психологического здоровья профессионала	63
Добросмыслова, С., Л. Становова. Профессиональное здоровье специалистов помогающих профессий	74
Гудименко, Ю., Е. Журавлева. Психологические детерминанты профессионального здоровья субъекта труда	85
Кримова-Пешева, Р. За феномена „вторична травма“ в психо-терапевтичната практика	99
Дерменджиева, С. Социална интеракция и себеидентификация на детето в подготвителната група на детската градина	109
Дянкова, Г. Психологопедагогически аргументи за промотиране на педагогическата технология „просоциалност в предучилищна възраст“ като образователна стратегия в детската градина	119
Георгиева, М. Професионално развитие на учителите чрез подхода активно учительство	130
Горшкова, В. Становление психологической компетентности субъектов образования	136
Бедрозова-Петрова, Т. Социална обусловеност на психичното развитие.....	144
Дунева, Д. Социална адаптация и девиантно поведение	153

Прицас, Д. Психо-корекционна работа с лица със синдром на Даун за развиване на умения за социална адаптация	168
Мельникова, А., Т. Короткина. Исследование профессионального выгорания и копинг-стратегий у работников промышленных предприятий	177
Генова, Н. Анализ на фокус-група за изследване на удовлетвореността на потребностите от социални услуги за хора от третата възраст в община Полски Тръмбеш	191
Данилина М., Е. Короткина. Интегративные подходы в современной практической психологии – методика мари как комплексный инструмент диагностики и консультирования	199
Псядло, Э. Кабинет психологической разгрузки как средство профилактики психического здоровья и психологического благополучия	207
Ройдева, А. Стратегии за преодоляване на стигматизацията при лица, общуващи чрез неконвенционални методи	219
Телефонска, Х. Влияние на медитативните практики върху социалната свързаност	230
Георгиева, З. Като приказка без край. Анкетно проучване, свързано с влиянието на приказката	238
Справка за авторите	246
Информация за изданието	254

CONTENTS

Yonkova, K. Philosophy of volunteer work	9
Tasevska, D. Methodological algorithm for exercising capacity for exercise of volunteer work from students	17
Boradzhieva, E. Inquire into the attitudes of students of specialty “psychology” for practise voluntary work	23
Suslova, V. Socio-psychological factors regulating the learning motivation in foreign students	33
Voznyuk, A., M. Manolov On the problem of human consciousness: from facts to theoretical speculations	48
Zhuravleva, E., Y. Gudimenko. Criteria for psychological health of a professional	63
Dobrosmyslova, S., L. Stanovova. Professional health of professionals helping professions	74
Gudimenko, Y., E. Zhuravleva. Psychological determinants of occupational health of the subject of labour	85
Krumova-Pesheva, R. “Vicarious trauma” phenomenon in the psychotherapeutic practice	99
Dermendzhieva, S. Social interaction and self-identifikation of the child in the preperatory group of	109
Dyankova, G. Psychological and pedagogical projects for the promotion of pedagogical technology “prosociology in pre-school age” as an educational strategy in the kindergartden	119
Georgieva, M. Teachers professional development through active teachers approach.....	130
Gorshkova, V. Formation of psychological competence of the educational subjects.....	136
Bedrozova-Petrova, T. Social conditions of mental development	144
Duneva, D. Social adaptation and deviant behavior	153
Pritsas, D. Psycho-correction work with people with down syndrome for developing skills for social adaptation	168
Melnikova, A., T. Korotkina. Research of professional burning out and koping-strategy at employees of the industrial enterprises	177

Genova, N. Focus group analysis for the successfulness of third-age personal social services needs municipality polski trambesh	191
Danilina, M., E. Korotkina. Integrative approaches in modern practical psychology is the technique of marie as complex tool diagnostics and consulting	199
Psiadlo E. The office of psychological unloading as a means of preventing mental health and psychological well-being	207
Roydeva, A. Strategies for overcoming stigmatization of people communicating through unconventional methods	219
Telefonska, H. Influence of meditation practices over social connectedness	230
Georgieva, Z. As neverending story. An inquiry into the influence of the fairy tale	238
Information about the authors	250
Information about the edition	255